



产品说明书

Product Manual

产品名称：PS4 手柄双充

Product Name: Dual Charger For PS4 Controller

一. 产品图片：

I. Product Picture:

二、产品概述：

本产品是为了满足 PS4 手柄充电需求而设计研发的，它可同时给两个 PS4 手柄充电。在接通电源后，可透过产品前端的半透镜片显示出产品的商标和充电状态指示灯，实时了解到 PS4 手柄的充电状态。本产品使用标准的 DC 5V 输入电压，可通过各种 USB 接口获取电源，无需另外配置专用电源。本产品外观新颖绚丽，方便实用，是 PS4 游戏玩家值得拥有的游戏配件。

II. This product is designed to charge two PS4 controllers at the same time. After the product is connected to the power supply, you can learn about the charging state of PS4 controller in real time through the product trademark and the charging state

indicator lamp displayed on the translucent lens in the front part of the product. The charger uses standard DC 5V input voltage and is compatible to various USB interfaces. No special power supply is needed. Featuring novel and beautiful appearance, convenient use and good practicality, this product is a game accessory worth buying for PS4 users.

三、 产品规格：

- 产品供电： **USB 5V** （直接通过附带的 **USB** 线与主机相联）
- 产品电流： 单个手柄充电最大电流可达 **800MA**，两个手柄同时充电电流平均每个手柄可达 **400MA**。
- 充电时间： **2.5-3 小时**
- 产品长 x 宽 x 高： **185x59x55mm**
- 产品材质： **ABS**
- **USB 充电线长度： 100cm**

III. Product Specifications

- **Voltage:** **USB 5V** (connected to the console via accessory USB cable);
- **Current:** Maximum charging current is up to 800mA in the case of charging a single original PS4 controller; the maximum charging current is 400mA for either of the two original PS Move controllers being charged at the same time.
- **Charging time:** The original PS4 controller can be fully charged in 2.5 to 3 hours
- **Dimensions (Length*Width*Height) :** **185x59x55mm**
- **Material:** **ABS**
- **USB Cable Length:**100cm

四、 产品使用说明:

IV. Use Instructions:

- 将包装中标配充电线的 MicroUSB 公头插到手柄座充的 MicroUSB 母座内，再将充电线 USB 这一端插入 PS4 主机(或插入到电脑以及其他标准 DC 5V 电源适配器的 USB 插座内)，开始给手柄座充供电，此时前端透镜内的商标会亮起蓝色光，两个 PS4 手柄符号图标会亮蓝色光，等待 PS4 手柄插入座充后充电。
- Insert the MicroUSB plug of the provided standard charging cable into the MicroUSB socket of the charger and then insert the USB plug of the cable into the PS4 console (or into the USB socket of a computer or other standard DC 5V power adapters). Now the trademark on the front lens will become on in blue and the two PS4 icons will become on in blue to wait for PS4 controllers to be inserted for charging.
- 将 PS4 手柄立正方式安装到本座充上，确保 PS4 手柄 EXT 接口正确插入到产品的充电端子上。当手柄在座充上正常充电时，前端透镜内相应的 PS4 手柄符号图标由蓝色变为红色。
- Mount PS4 controller upright onto the charger and ensure that the EXT interface of the PS4 controller is correctly inserted into the charging terminal of the product. When the controller is normally charged on the charger, the corresponding PS4 controller icon on the front lens will turn from blue to red.
- 当 PS4 手柄充满电时， 对应 PS4 手柄的充电指示图标会由红色变成蓝色长亮，此时表示 PS4 手柄已经充满。
- When the PS4 controller is fully charged, the charging indicator icon of the corresponding PS4 controller will turn from red to blue and remain on in green to show that the PS4 controller has been fully charged.
- 充电过程中的注意事项:

- Points for attention during the charging process:

(1)、当 PS4 手柄没有连接 PS4 主机时，此时给手柄充电，手柄指示灯为橘黄色呼吸式闪亮,充满时手柄灯熄灭。如是已满电的手柄，放上座充充电时只会亮一下黄灯，然后熄灭。

(1) When the PS4 controller is charged without connection to the PS4 console, the indicator lamp on the controller blinks in the orange color and is off when fully charged; when a fully charged controller is connected to the charger, only the yellow indicator lamp blinks and then turns off.

(2)、当 PS4 手柄已连接 PS4 主机状态下，指示灯一直为蓝色，如需要看是否在充电状态，可长按 PS 键。电视屏幕的右下角出现手柄电池符号，看电池符号内的三格电量指示是否在流水变动。如不动表示手柄已充满。

(2) When the PS4 controller is charged with connection to the PS4 console, the indicator lamp is blue all the way. To check if it is being charged, press and hold the PS button and a controller battery symbol  will appear at the right bottom of the screen; check the three electricity bars to see if they are flowing; if not, it indicates that the controller is fully charged.

(3)、充电时，PS4 手柄通过充电电池获取震动所需要的电能，因此指示灯可能会红蓝变换。PS4 手柄充满电时，手柄上的指示灯熄灭，充电凹槽内无灯光映射显示，表示手柄电量已经充饱。

(3) when being charged, the PS4 controller receives electric energy required for vibration through the rechargeable battery, so the indicator lamp may change between red and blue. When the PS4 controller is fully charged, the indicator lamp on the controller will be off and there will be no light in the charging socket, showing that the controller has been fully charged.

- PS4 手柄的内置电池具有保护功能，只有当电量低于 70%时才会开始充电。如 PS4

手柄充电过程中断开充电，然后再次放置座充上进行充电，若此时手柄内电池电量已超过 70%但并未 100%充满时，则会停止充电，此电量状态下手柄可使用的续航时间比实际充满时会要短一些。

- The built-in battery of the PS4 controller with a protective function begins to charge only when the power is below 70%., If the controller is interrupted in charging process, then put it for charging again, and if its power is over 70% but below 100%, the charging will stop. In this power status, the controller's use time can be a bit shorter than if it was otherwise fully charged.

五、注意事项

- 请勿让 5 岁以下儿童接触本产品。
- 请使用本产品包装中标配的 USB 线。
- 在清洁本产品前，请把本产品与电源线断开。
- 请使用干抹布来擦拭清洁本产品，尽量避免与液体接触，以免引起短路损坏。
- 如果因浸水或摔坏时请停止使用，并及时送到专业维修处修理，请勿自行拆卸。
- 长期闲置时，请断开电源线，并存放在阴凉处。

V. Caution

- Please keep the 5 years old or younger children away from this product.
- Please use the standard USB cable for this product.
- Please disconnect this product from the power cord before cleaning the product
- Please use a dry cloth to clean this product, avoid contact with liquids, otherwise the product may be damaged by short circuit.
- If this product fails to function when soaked, flooded, or damaged, please send it to a professional repair shop for repair. Please do not dismantle by yourself.

- If this product is to be idle for a long time, please remove the peripherals at the ports connecting to it and the input plugs, and then put them in a cool place.